

Mötesprotokoll, Sektionen för Energi och miljö

Styrelsemöte 2014-11-05

Adress: Sal E35

Styrelsemöte nr 5, VÅ 2014/2015

Datum: 2014-11-05

Tid: 17.50–20.28

Närvarande: Viktor Briggner (ordf NLG), Gabriella Molinder (Ordförande), Kajsa Lundgren (ordf PAS), Lennart Kjellman (ordf SNO), Monica Mizgalewicz (Ettans representant), Love Lindberg (ordf NLG), Aisan Rausoli (Ledamot), Oskar Giesecke (Vice ordförande), Arvid Emilsson (ersättare mottagningsansvarig), Frida Wahlström (Klubbmästare), Fanny Ahlberg (Sekreterare)

1. Mötet öppnas

Ordförande förklarar mötet öppnat kl 17.50

2. Justerare väljs

Mötet beslutade

att välja Kajsa och Lennart till justerare.

3. Fastställande av dagordningen

Mötet beslutade

att lägga till punkten "14. Fridas punkt" i dagordningen.

Mötet beslutade

att anta nya dagordningen med ovan gjord ändring.

4. Adjungeringar

Inga adjungeringar fanns.

5. Kort info-runda

Frida informerar om att CLW ska vara vinstdrivande, men den vinst som görs används till att utveckla CLW och det som blir över delas ut på sektionerna (W och CL). Då CLW får mer sponsorpengar från Nils Oskar i år, nästan det dubbla, har de önskemål om att sektionerna ska betala mästeristernas tröjor. Det är 54 stycken anmälda till wovve-gasquen och 60 stycken till Halloween-gasquen. Lyxpuben och tentapuben gick bra. Nästa tisdagspub, tisdagen den 11/11, är det Pokerpub.

Lennart informerar om att kursutvärderingarna är utskickade ca 25-30 har svarat från ettan och ca 15 st från tvåan. Studienämnden håller även på att göra reklam för ett projekt som de ska genomföra. Här hjälper även Helena (kommunikationsansvarig) till.

Kajsa informerar om att hon varit på möte med programansvarig m.fl och att det kommer bli en utvärdering av programmet.

NLG jobbar för att alla ska komma in i gruppen. För att försöka få så många events som möjligt har de delat upp medlemmarna i tre olika grupper med olika arbetsuppgifter och med en gruppleddare i varje grupp. NLG har inga nya projekt inplanerade just nu, men några projekt är under planering. Bland annat kommer Elkraftskvällen att bli av i år igen. Viktor och Love har varit på näringslivsrådet (NR). Både Maskin och Samhällsbyggnad är positiva till att göra events med oss.

Gabriella jobbar med att starta upp fankommittén. Förhoppningsvis kan ett förslag vara färdigt att motionera om till SM4. Styrelsen åker till Uppsala nästa helg för att besöka Uppsalas W-styrelse.

Fanny jobbar med att komma ikapp med protokoll som blivit åsidosatta under tenta-perioden. Hon jobbar även med att fixa sin mejl, och har därför tagit kontakt med Bineros support och Webmaster Elin.

Mottagningen håller på att utvärderas. Det planeras även olika typer av tack-aktiviteter. Då Osqvik inte blev av planeras nu istället mindre aktiviteter såsom Nymble-bastu och middag för gruppchefer. Mottagningspresidiet spånar även på hur de ska motivera sektionsmedlemmarna att söka till nästa års presidiet.

Oskar informerar om det inte är så mycket som har kostat hittills, dvs vi ligger bra till i budgeten. Han har även varit på möten, bland annat med ekonomirådet och DSSG. Det som kom ut ur mötet med DSSG var ett bättre sätt att styra deras bokföring. Det återstår att ha möte med NLG och dubbelspexet. Återbetalningar till de som ligger ute med pengar är på väg.

Monika informerar om att hon påminner ettan om att de ska fylla i sina mottagningsutvärderingar.

6. Godkännande av förra årets verksamhetsberättelse

Mötet beslutade

att godkänna verksamhetsberättelsen i sin helhet.

7. Adoption av internationella studenter

Det är 29 personer som har uttryckt intresse om att bli adopterade. Dessa är:

- 1) Rutger de Kort
- 2) Chris Aderne
- 3) Baptiste LeTellier
- 4) Ana Carolina Fragal
- 5) Rodrigo Hyago
- 6) Thaynara Paula de Silva
- 7) Mel Oliveira
- 8) Alexandros Skoupras
- 9) Shereen Ramadan
- 10) Carolina Cantone
- 11) Naduvath Anu
- 12) Mike Dietz
- 13) Toby Gooden
- 14) Giovanna Sauve
- 15) Miko Basto
- 16) Nabil Rifai
- 17) Letizia Guglielminotti
- 18) Davide Ferruzza
- 19) Filipe Ramos
- 20) Tobias Dekker
- 21) Sindhu Mamillapalli
- 22) Cynthia Ismail
- 23) Haiko Kaczmarek
- 24) Sander Claeys
- 25) Saurav Kalita
- 26) Hanna Brandner
- 27) Markus Mittler
- 28) Marie Rushfeldt
- 29) Florian Remy

Mötet beslutade

att adoptera de ovan nämnda personerna.

8. PM för Blockrockern

När vinden rensades hittades en blockrocker som verkar fungera. Det finns dock lite frågetecken kring skicket på batteriet. Det efterfrågades regler kring hur sektionens egendomar ska skötas. Därför ska Aisan, Oskar och Gabriella ta fram ett förslag på ett PM för detta, både i allmänhet och för specifika ägodelar (exempelvis kameran och blockrockern)

9. Stadgeändring om sammansättning

Bordlägger punkten till input från revisor Svea kan fås.

10. Sveas motioner

Svea (revisor) har gått igenom Ws stadgar och reglemente och hittat felaktigheter. Eftersom hon inte är sektionsmedlem föreslogs att styrelsen lägger fram det som styrelsen finner vettigt som proposition till SM3.

Mötet beslutade

att lägga fram Sveas motion- "Motion om okontroversiella ändringar i Ws styrdokument" som proposition till SM3

Mötet beslutade

att lägga fram Sveas motion 2 "Motion om ändringar i Ws styrdokument" som proposition till SM3 med ändringen (under "i Ws stadga införa punkt 1.8 Tolkning av stadgarna med lydelsen") "Vid tveksamhet tolkas stadgarna i stigande ordning av sektionsstyrelsen, sektionens revisorer och sektionsmötet."

Love lämnar mötet.

11. Affischering i Gråttan

Helena undrar hur intäkter av affischeringen i Gråttan ska gå till mellan sektionerna. Vem ger tillstånd till extra-affischering, tex på micros?

Mötet beslutade

att bordlägga beslutet.

12. Tid för styrelsemöten

Förslag på att ha styrelsemöten lite oftare, men kortare möten. Exempelvis lägga in lunchmöten vid behov.

Mötet beslutade

att lägga in extra styrelsemöte på lunchen den 13/11.

13. Hur ska vi genomföra verksamhetsplanen?

Gabriella föreslår att vi ska utse ansvariga till de punkter i verksamhetsplanen som inte redan har tydliga ansvariga. Diskussion kring hur alla punkter som står under "styrelsen" ska uppfyllas och en ansvarig utnämns till varje punkt. Förslag på bättre kontakt med nämnder och föreningar kom upp, exempelvis utse en kontaktperson för varje nämnd/förening i styrelsen så att kommunikationen blir bättre. Oskar ska undersöka huruvida det finns något intresse att ha en förtroende-gasque tillsammans med CL.

14. Fridas punkt

Frida informerar om att alkoholtillståndet gäller för programstuderande, dvs CL- och W-studenter kommer alltid att ha företräde framför de adopterade internationella studenterna. Däremot kommer de av W-sektionen adopterade studenter att kunna prioriteras framför studerande från andra sektioner.

15. Övrigt

Oskar och Viktor tar ansvar för att en present införskaffas till W-sektionen i Uppsala när vi hälsar på dem. En power-point som representerar sektionen ska också medtas, vilket Gabriella tar ansvar för.

Det finns lite otydligheter kring CLs ekonomiska medverkan i Dubbelspexet. Oskar tar ansvar för att prata om detta med CLs ekonomiansvarig, förra W-styrelsen och Dubbelspexet, för att sedan återkomma i frågan.

16. Mötets avslutande

Ordförande avslutar mötet kl. 20.28

Härmed intygas att följande personer har korrekturläst protokollet från detta möte:

Mötesordförande, Gabriella Molinder

Sekreterare, Fanny Ahlberg

Justerare, Kajsa Lundgren

Justerare, Lennart Kjellman